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产品名称 物美价廉 优质 样本 画册 产品目录

公司名称 上海文纪印务科技有限公司

价格 3.00/本

规格参数 开本:16开
规格:.210*285
赠送光碟:否

公司地址 延长路152弄15号甲401-25室

联系电话 021-51002651 15900795538

产品详情

开本 16开 规格 .210*285
赠送光碟 否 装帧 .锁线 骑马钉 胶装

上海文纪印务科技有限公司拥有国际一流的海德堡印刷设备。高水平的技术专员和完善的企业管理制度
。深受国内外客户的认可。“产品质量”和“快速反应”是我们企业成功的根本。公司成立于2002年，
位于交通便捷的市中心------闸北区共和新路和中山北路口，其厂房占地面积达800㎡，职工人数达100人
，其中有印前设计、制作、印刷、后道的专业技师40余人。我公司现在主要的设备有：海德堡对开四色
机、五色机、海德堡四开四色机、五色机、海德堡八开四色机、台湾全自动模切机、烫金机、糊盒机、
覆膜机。我们全方位为您提供服务。公司专业为客户提供：信纸信封、服装吊牌、礼品盒、包装盒、书
刊杂志、广告画册、手提袋、不干胶标签、文件夹等中高档产品的制作和仓储物流服务。shanghai ji
printing technology co., ltd. has a world-class printing equipment, heidelberg. the high level of technology and
improve the corporate governance system. recognized by domestic and foreign customers. "product quality" and
"rapid response" is fundamental to business success.founded in 2002, is located in downtown traffic and convenient
------ gonghexinlu zhabei district and zhongshan north junction, the plant covers an area of 800 ㎡, a total of 100
workers, of whom there are pre-press design, production , printing, professional technicians road after more than 40
people. i now have the main equipment: heidelberg four-color off, five colors, heidelberg 466, five colors, four-color
heidelberg eight-opened, taiwan automatic cutting machine, tipping machine , book, laminating machine. we provide
you with all-round servicesprofessional companies to provide customers with: writing pads, envelopes, clothing tags,
gift boxes, boxes, books and magazines, advertising an album bag, self-adhesive labels, folders, and other high-end
products in the production of the logistics and warehousing services
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